
PROTOKÓŁ Nr RG.0002.16.2020 

z  XVI SESJI RADY GMINY KOBIÓR 

z dnia 30 kwietnia 2020r. 

 

W związku z występowaniem stanu epidemii, zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

 z dnia 2 marca 2020r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. 2020.374 z dnia 2020.03.07), Przewodniczący Rady 

zarządził obradowanie w trybie zdalnym. 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Przemysław Sawicki. Otworzył on sesję 

i stwierdził  prawomocność obrad – obecnych 15 radnych.  

W posiedzeniu uczestniczyli również Eugeniusz Lubański – Wójt. Gabriela Zając – Skarbnik  

Na wstępie Przewodniczący zapytał, czy radni wyrażają zgodę na głosowanie nad projektami 

uchwał objętych porządkiem obrad, a także wszelkich rozstrzygnięć z wykorzystaniem 

środków porozumiewania się na odległość.   

Wszyscy radni wyrazili zgodę.  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum.    

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 27.02.2020r.  

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu gminy Kobiór na 2020 rok 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2020 – 2026 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na 

Wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem dla Komendy Powiatowej 

Policji w Pszczynie na rekompensatę dla policjantów  

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu jej składania za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej  

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Kobiór 

dla określonych terenów 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu restrukturyzacji 

zadłużenia osób korzystających z lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy Kobior  obowiązujący w latach 2020-2022” 

11. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie nabycia w drodze komunalizacji działek 

przeznaczonych pod drogi. 

12. Sprawy bieżące. 

13. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

14. Zakończenie obrad.  

 

Przewodniczący wniósł o uzupełnienie porządku obrad o rozpatrzenie i podjęcie uchwały  

w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości 

 

Zmieniony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
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3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 27.02.2020r. 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie, bez uwag.  

 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt przedstawił najważniejsze sprawy, jakie miały miejsce w czasie od poprzedniej sesji.  

 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu gminy Kobiór na 

2020 rok 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na 

wspólnym posiedzeniu komisji. 

W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego uchwała została podjęta 

jednogłośnie.    

 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2020 – 2026 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na 

wspólnym posiedzeniu komisji. 

W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego uchwała została podjęta 

jednogłośnie.    

 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na 

Wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem dla Komendy 

Powiatowej Policji w Pszczynie na rekompensatę dla policjantów  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na 

wspólnym posiedzeniu komisji. 

W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego uchwała została podjęta 

jednogłośnie.    

 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu jej składania za 

pomocą środków komunikacji elektronicznej  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na 

wspólnym posiedzeniu komisji. 

W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego uchwała została podjęta 

jednogłośnie.    

 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Kobiór dla określonych terenów 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na 

wspólnym posiedzeniu komisji. 
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W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego uchwała została podjęta 

jednogłośnie.    

 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 

restrukturyzacji zadłużenia osób korzystających z lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Kobiór  obowiązujący w latach 2020-2022” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na 

wspólnym posiedzeniu komisji. 

W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego uchwała została podjęta 

jednogłośnie.    

 

11. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie nabycia w drodze komunalizacji 

działek przeznaczonych pod drogi 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na 

wspólnym posiedzeniu komisji. 

W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego uchwała została podjęta 

jednogłośnie.    

 

12. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od 

nieruchomości 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na 

wspólnym posiedzeniu komisji. Dodał, że podmioty gospodarcze, którym ze względu na 

pandemię ustawowo zabroniono działalności, oczekują na podjęcie takiej uchwały. 

  

W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego uchwała została podjęta 

jednogłośnie.    

 

13. Sprawy bieżące. 

 

Nie zgłoszono.  

 

14. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Radny C. Świerkot zapytał, czy mogą wystąpić jakieś problemy z przetargiem na realizację 

inwestycji – przebudowa ul. Rodzinnej, czy wiadomo od którego fragmentu będą 

wykonywane roboty i czy przy okazji przebudowy drogi przewiduje się wymianę wodociągu.  

 

Wójt odpowiedział, że nie powinno być problemu z przetargiem. Po wyłonieniu wykonawcy 

zostanie ustalony harmonogram robót, w sposób powodujący jak najmniej utrudnień dla 

mieszkańców. W ramach tej inwestycji nie przewiduje się wymiany wodociągu.  

 

Radny Z. Jaromin zapytał, czy została zlecona dokumentacja remontu ul. Błękitnej.  

 

Wójt odpowiedział, że zlecono aktualizację map i prowadzone są inne działania niezbędne do 

opracowania dokumentacji. Uzgodniono również z właścicielem, że zostanie zasypany staw 

przy ul. Błękitnej. Problemem może być uzyskanie dofinansowania do realizacji tego zadania.  
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Przewodniczący Rady zapytał, czy w związku ze spodziewanym zmniejszeniem dochodów 

będzie realizowany plan inwestycji i czy obniżenie subwencji oświatowej może zagrozić  

funkcjonowaniu naszych placówek oświatowych. Zwrócił również uwagę na problem suszy  

i ewentualnego zabezpieczenia się na wypadek ograniczeń w dostawie wody, np. poprzez 

możliwość korzystania ze studni głębinowych.  

 

Wójt odpowiedział, że w związku ze zmniejszeniem dochodów na skutek epidemii, trzeba 

będzie zdecydować, które z planowanych inwestycji wstrzymać. Jeżeli subwencja okaże się 

niewystarczająca konieczne będzie również przekazanie dodatkowych środków z budżetu 

gminy na funkcjonowanie oświaty.  

Skarbnik Gminy dodała, że Ministerstwo Finansów przekazało informację o obniżeniu 

subwencji oświatowej. Jest to obecnie weryfikowane z danymi wykazanymi w metryczce 

subwencji oświatowej na 2020 rok, przekazanej przez Ministerstwo Edukacji Narodowej.  

Wójt poinformował, że na terenie gminy są prywatne studnie głębinowe, które mogą 

zabezpieczyć odpowiednią ilość wody dla mieszkańców lecz problemem byłoby jej 

uzdatnienie do spożycia oraz brak gminnej sieci wodociągowej. Sieć na terenie Kobióra 

należy do Rejonowego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji. Przedsiębiorstwo to ma 

także obowiązek dostarczania wody beczkowozami w sytuacjach kryzysowych.  

 

Wójt odczytał pismo Dyrektora Szpitala Powiatowego w Pszczynie w sprawie trudności 

finansowych tej placówki i możliwości poprawy sytuacji poprzez utworzenie samorządowej 

spółki szpitalnej. 

Poinformował również, że nieaktualna jest prośba Spółki MEGREZ o dofinansowanie zakupu 

sprzętu medycznego gdyż obecnie nie ma możliwości jego nabycia.  

 

Przewodniczący Rady uważa, że szpital wykorzystując sytuację pandemii występuje  

o dofinansowanie. Nasza gmina przekazała w bieżącym roku na rzecz pszczyńskiego szpitala 
kwotę 50 tyś. złotych, co jest znaczną sumą jeśli chodzi o budżet  naszej gminy  oraz większą  

w przeliczeniu na jednego mieszkańca od kwoty przekazanej szpitalowi przez gminę Pszczyna. Należy 

wziąć również pod uwagę fakt niewielkiej liczby mieszkańców Kobióra korzystających z opieki 

szpitala w Pszczynie. 
 

Radny Z. Jaromin zaproponował aby sprawę dofinansowania szpitala omówić na posiedzeniu 

komisji.  

 

Radna P. Myszor zapytała Wójta, czy możliwy jest termin wyborów prezydenckich w dniu  

10 maja.  

Wójt odpowiedział, że będzie to wiadome po przyjęciu ustawy przez Senat RP. 

 

15. Zakończenie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Rady zamknął sesję.  

 

Protokołowała Jolanta Niemiec.  

 


